
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 277

Det fremgår af Statsrevisorernes beretning nr. 7/2017 om SKATs kontrol og

vejledning på toldområdet, at SKAT ikke udnytter sin lovhjemmel til at sanktio-

nere virksomheder, hvis SKAT finder fejl ved gentagende kontroller, og at

SKAT selv vurderer, at SKAT i højere grad burde udnytte de eksisterende

sanktionsmuligheder (beretningens s. 29). Af ministerredegørelsen af 20. fe-

bruar 2018 til ovennævnte beretning fremgår det, at SKAT vil undersøge be-

hovet for hårdere sanktioner over for disse virksomheder. Ministeren bedes

på den baggrund redegøre for, hvorfor virksomhederne ikke sanktioneres.

Endvidere bedes ministeren redegøre for, hvorfor SKAT mener, at der er be-

hov for yderligere undersøgelser af behovet for sanktioner, når det fremgår af

beretningen, at SKAT allerede har vurderet, at sanktionsmulighederne i høje-

re grad bør udnyttes, hvornår disse undersøgelser er færdige og hvornår

SKAT vil begynde at benytte sanktionsmulighederne.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
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